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Focumateriet
Verksamhets berättelse 21/22

Verksamhets berättelse
Focumateriet 21/22

Foc har under året haft ett hårt tryck på Flipper spelen som där med har krävt mycket under
hållning. Många high scores har blivit slagna. I sann flipper anda har även flipper turnering
anordnats.

På grund av olycka av det värsta slaget har dricko fått bekymmer i och med dess kyl-
ningssystem inte tål hammar slag. Det sprillans nya systemet focpay 2.0 har implementerats
med lagom framgång då dess föregångare fick problem. Detta gjorde att försäljningen av läsk
och godis blev problematisk och arbete kommer fortsätta för be sättningen.

Foc har anordnat både foc kör och flipper dup med total framgång.

Vidare har nyhets rapportering skett fel fritt under sektions mötena där oberoende, äk-
ta, journalism har skett utan inflytande från styrets klor. Försäljning av läsk och annat på
sektionsmöten har också fungerat enligt plan.

En aspning av hög kvalité och nya revolutionerande äventyr liga arrangemang har fram förts
av focumateriet.

Utöver detta har foc 21/22

• Letat efter flaskan Åke.

• Arbetat för mer kackalorum.

• Ut reda effektiviseringen av det fort löpande arbetet utan att inskränka på föreningens
anda.

• Utreda möjligheten att ut öka sortimentet med Focumateriet relaterade artiklar

V.E.S. Focumateriet



REVISIONSBERÄTTELSE
2022-11-29
Foc 21/22

Revisionsberättelse Foc 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för Foc 21/22. Det är ordförande Martin Berg-
ström och kassör Jonas Bohlin som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och
för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är att uttala oss om
årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Tisdag den 29:e november 2022

Revisorerna genom

Tobias Gabrielii
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se



Sektionsstyrelsen
Proposition

Justerare
2020-11-28

Fysikteknologsektionen

Proposition om justerare

Bakgrund

Under r̊adande praxis justeras sektionsmötesprotokoll av totalt 4 personer och styrelsemötes protokoll
av totalt 3 personer. Detta till trots säger v̊ara styrdokument att b̊ada protokollen ska justeras av 2
justeringspersoner/styrelseledamöter. D̊a styrelsen anser att dagens niv̊a av personer som ska justera
deras protokoll är tillräcklig, bör stadgan uppdateras för att göra det r̊adande läget tydligt för alla
läsare.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra följande ändring i stadgan:

6.2.3 Protokoll förs vid styrelsemöte, justeras av tv̊a styrelseledamöter en av mötet vald justerare
och ansl̊as senast tv̊a läsveckor efter mötet.



Motion om Stärka kräldjursv̊ardarens status Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

Motion om

Stärka kräldjursv̊ardarens status

Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

Bakgrund

Trots en otrolig aspning s̊a var söktrycket till funktionärsposten kräldjursv̊ardare l̊agt. Även om prestigen
och en nära relationen till Tilde är förm̊aner som talar för sig själva s̊a ser pragmatikern att detta inte
är tillräckligt för att ha ett högt söktryck. Exempelvis valdes p̊a det senaste sektionsmötet en person
som framförallt utmärktes av dennes okunskap om kräldjur. En av kräldjursv̊ardarens underförst̊adda
uppgifter är just att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus. Det är högst problematiskt att kräldjursv̊ardaren
har sv̊art att känna igen ett kräldjur. Statistiskt sett s̊a borde sannolikheten att det finns en kandidat
med åtminstone en nöjaktig kunskapsniv̊a om kräldjur öka om det är fler sökande. Allts̊a föresl̊as det att
förm̊anerna för kräldjursv̊ardaren ses över.

Utöver detta s̊a är kräldjursv̊ardaren begränsad i sin uppgift att h̊alla kräldjur borta fr̊an Focus d̊a
denne inte har tillg̊ang till m̊anga utrymmen där det skulle kunna samlas kräldjur som förbereder sig p̊a
en fullskalig invasion av Focus. Ett uppenbart exempel p̊a detta är rummen. Samtliga ovve-kommittéer
har haft ett kräldjur som logotyp vid n̊agot tillfälle, DP 17/18 hade en krokodil, FnollK 2010 en ödla,
F6 15/16 en sköldpadda och F6 01/02 en orm. Till detta kommer att det finns starka misstankar om att
hela styret egentligen är reptiler. Det ter sig orimligt att dessa organisationer f̊ar ha obevakade lokaler i
direkt anslutning till Focus! Speciellt d̊a kommittéerna har en tendens att införskaffa fysiska gosedjur av
djuren p̊a sina logotyper. Ett gose-kräldjur är fortfarande ett kräldjur! En del av lösningen p̊a b̊ada dessa
problem blir att utöka kräldjursv̊ardarens accesser till åtminstone samtliga rum, men för säkerhets skull
bör kräldjursv̊ardaren f̊a samtliga accesser som sektionen kan tilldela. Dessutom bör Djungelpatrullen,
F6 och FnollK f̊a sina maskotar godkända av kräldjursv̊ardaren innan dessa offentliggörs till övriga
sektionen.

Kräldjursv̊ardaren är en av de äldsta posterna p̊a sektionen och det märks i arbetsbeskrivningen. I
nuläget sägs det att Tilde ska medföras i koppel till varje aktivitet p̊a sektionen. Tilde är 30 år gammal och
är s̊a tam en slang kan bli, tanken att ha ett koppel till Tilde är omodern och g̊ar emot de senaste årens
praxis där Tilde aldrig kopplats. Arbetsbeskrivningen menar ocks̊a att Tilde ska medföras vid varje av
Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet. Detta är inte en rimlig arbetsbörda d̊a det ofta förekommer
arrangemang som krockar med varandra. Vare sig Tilde eller kräldjursv̊ardaren har möjlighet att vara
p̊a tv̊a ställen samtidigt.

I och med att reglementet förväntar sig att kräldjursv̊ardaren ska delta p̊a arrangemang och dessutom
axla det tunga ansvaret att ta med sig Tilde s̊a känns det orättvist att kräldjursv̊ardaren m̊aste st̊a
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Motion om Stärka kräldjursv̊ardarens status Viktor Sundström, Tess Ellertsson, Alfred Weddig

för eventuella avgifter till arrangemangen. En subventionering av kräldjursv̊ardarens biljetter är allts̊a
rimlig. Idealt sett hade kräldjursv̊ardaren g̊att gratis p̊a alla arrangemang, men sektionen har i dagsläget
väldigt m̊anga stora utgifter och en riktad satsning p̊a kräldjursv̊ardaren kan kännas som en felaktig
prioritering. Därför föresl̊as att kräldjursv̊ardarens biljett subventioneras av sektionen endast om ett
verifikat är sektionskassören tillhanda inom 15 minuter fr̊an biljettköpet. Detta blir s̊a omständligt att
varje kräldjursv̊ardare troligen bara kommer lyckas n̊agon enstaka g̊ang under sin tid p̊a posten och
p̊averkan p̊a sektionens ekonomi blir försumbar.

Med denna bakgrund är det tydligt att kräldjursv̊ardarens position p̊a sektionen behöver stärkas. Den-
na motion ämnar att b̊ade göra det mer attraktivt att söka posten, men ocks̊a underlätta och förtydliga
kräldjursv̊ardarens arbetsuppgifter.

Yrkande

att Kräldjursv̊ardaren f̊ar samtliga accesser som sektionen förfogar över.

att Kräldjursv̊ardarens biljetter till arrangemang p̊a Fysikteknologsektionen subventioneras om verifikat
är sektionskassören tillhanda senast 15 minuter fr̊an biljettköpet.

att Ändra tredje punkten p̊a kräldjurv̊ardarens arbetsbeskrivning

fr̊an

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i koppel medföra Tilde vid varje av Fysikteknologsektionen anordnad aktivitet.

till

3 Specifika åligganden

Det åligger Kräldjursv̊ardaren:

att handha Tilde, som är sektionens slang.

att i s̊a stor utsträckning som möjligt medföra Tilde vid av Fysikteknologsektionen anordnad
aktivitet.

att tillse att ingen kommitté har kräldjur som symbol
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Motion om sektionens åsikter gällande phaddergrupper Alexandru Golic och Joseph Löfving

Motion om

sektionens åsikter gällande
phaddergrupper

Alexandru Golic och Joseph Löfving

Bakgrund

P̊a senaste tiden har det talats om att ändra upplägget kring hur nya studenter tilldelas phaddergrupper
p̊a utbildningsomr̊adet KFM, som F och TM tillhör. Detta är ett förslag som vi anser g̊ar fram för fort,
utan tillräcklig förankring hos studenterna. Mottagningen har haft m̊anga problem under åren — inte
minst i upprinnelsen till att man bytte namn fr̊an ”Nollning” till ”Mottagning” — och det är naturligt
att man fr̊an högskolans sida har åsikter om hur Mottagningen fungerar och utvecklas, men vi anser
att förändringar av större slag bör göras med stor eftertanke, och — framför allt — i samr̊ad med
studenterna.

Med detta i åtanke önskar vi sätta sektionens åsikt i fr̊agan p̊a pränt, för mer konstruktiv och
välförankrad dialog framöver.

Yrkande

att sektionsmötet tillkännager för sektionsstyrelsen

• K̊aren har under l̊ang tid byggt upp en verksamhet som syftar till att främja gemenskap med
b̊ade kurskamrater och äldre teknologer (k̊arens åsiktsprogram §14.3)

• Större förändringar i Mottagningen bör förankras väl hos högskolan, k̊aren, sektionsstyrelsen,
FnollK och phaddrar

• Fördelningen av nyantagna i phaddergrupper som görs av FnollK utgör en grund för en stabil
och utvecklande social tillvaro p̊a Chalmers och i studentlivet

• Phaddergrupperna har m̊anga sidor och ska rymma m̊anga olika individer; de kan inte sam-
manfattas rättvisande med en kort beskrivning

• Pennalism och hets är och kommer alltid vara förbjudet, och ska inte ursäktas med traditioner

1



Motion om Ny sektionslogotyp Alexandru Golic

Motion om
Ny sektionslogotyp

Alexandru Golic

Bakgrund

Som känt är har sektionen en logotyp, som används flitigt för att representera sektionen. Tyvärr är denna
logga ganska förlegad. Grafiskt är den utforman p̊a ett gammalmodigt sätt, vilket troligtvis skrämmer
bort m̊anga unga som vill börja p̊a sektionen, d̊a de finner den cringe. Vidare har loggan ganska stora
problem med representation; För det första är den bara svart och vit, vilket helt ignorerar v̊ara kära
röda TM. För det andra ser loggan ganska lugn och stabil ut, vilket ger en fel bild av hur dynamiskt
plugget p̊a F/TM egentligen är.

För att åtgärda dessa problem har jag försökt mig p̊a att designa en ny logga. Denna inkluderar alla
tre färger (svart/vitt/rött) och olika blandningar av dem för att representera sektionens olika delar samt
sammanhörigheten mellan dem. Jag har ocks̊a valt en mer modern form p̊a loggan, som förhoppningsvis
tilltalar den yngre generationen.

Sammanfattningsvis tror jag att den nya loggan är fräschare och modernare än den gamla, samt ger
en bättre bild av hur livet p̊a F egentligen är. Därför tycker jag att sektionen bör byta logga till den.

Yrkande

att ålägga sektionsstyrelsen att byta logga i den grafiska profilen till den bifogade bilden.

Bilaga: Bild p̊a nya loggan

1



Motion om Ny sektionslogotyp Alexandru Golic

Figur 1: pink-wojak-elongated.png
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Motion om Kvällsrapport p̊a Focus Axel Flordal

Motion om

Kvällsrapport p̊a Focus

Axel Flordal

Bakgrund

P̊a Focus är det m̊anga olika som arrar. Folk med varierande erfarenhet, fr̊an Nollan som arrar för första
g̊angen till DP som har ca. 30 arr p̊a Focus per år. De har dessutom väldigt olika storlek, fr̊an maxade
ET-raj och pubrundor p̊a hela Focus och Hilbert till mysiga spelkvällar i bardelen.

Det vi inte vet är hur det är för dessa olika grupper att arra för att det inte finns n̊agot bra eller
tydligt sett att f̊a feedback eller ens veta att man borde ge det. Är det n̊agot som förstag̊angs arrare
borde f̊a veta s̊a kan det lätt missas, för alla som har koll p̊a lokalen som DP och Styret har väldigt bra
koll p̊a allt. Det gör väldigt lätt att man glömmer hur det var fr̊an början och inte vet vad de specifikt
behöver för extra stöd.

Därför tycker jag att det borde införas ett system med kvällsrapporter till arrangemang p̊a Focus.
Idén kommer fr̊an arrangemang p̊a Gasquen där man i slutet av varje arr f̊ar en lista men fr̊agor som
man ska g̊a igenom för att K̊arledningen och GasqueK ska f̊a en bättre uppfattning av hur det är att
arrangera och vad som händer p̊a Gasquen. Att ha ett liknande system p̊a Focus tycker jag vore en
väldigt rimlig idé.

Vi kan uppenbarligen inte ha samma system eftersom vi har m̊anga fler typer av arrangemang vilket
skulle göra att mycket inte skulle vara relevant för de flesta. Men att ha olika rapporter för stora fest-arr,
mindre fest-arr, och andra arr skulle kunna göra att sektionen f̊ar den feedbacken vi behöver för att
kunna göra Focus till en bättre lokal för alla att arra i.

Detta skulle kräva lite jobb för arrangörerna, men inte s̊a mycket alls. Jag anser inte att det borde
vara en stor rapport som tar mycket tid, men om det finns tankar s̊a bör de höras. Det är ocks̊a ett bra
sätt att se till att arrangörer tänker efter hur arret gick och aktivt skriver ner det som var problem och
d̊a kommer tänka p̊a hur det kan förbättras till nästa g̊ang.

Yrkande

att styret ska införa ett system med kvällsrapporter för arrangemang p̊a Focus.
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Motion om Eng̊angsartiklar p̊a Focus Nils Backlund, Axel Flordal

Motion om

Eng̊angsartiklar p̊a Focus

Nils Backlund, Axel Flordal

Bakgrund

Sektionen har de senaste åren införskaffat en stor samling porslin som finns till sektionens och medlem-
marnas förfogande. Detta används en hel del p̊a sektionen men det finns tillfällen d̊a det inte används
som vi känner att det vore lämpligt och rimligt. Detta är framförallt arrangemang som sker p̊a Focus d̊a
det finns lätt tillg̊ang till diskmaskin för att underlätta diskandet vilket annars hade blivit en stor extra
arbetsbörda.

I dagsläget används ofta eng̊angsartiklar som till exempel pappglas, papptallrikar och träbestick när
man kan utnyttja porslinet vi har. Detta gör att vi b̊ade utnyttjar porslinet vi har mindre och att vi hela
tiden köper in tallrikar och gafflar som kostar ca. 1,5 krona/person varje g̊ang. Dessutom orsakar vi en
miljöp̊averkan av att g̊ang p̊a g̊ang köpa in eng̊angsgrejer.

Det uppskattas att det blir miljövänligare med porslin efter ca. 50 användningar enligt n̊agra källor
vi hittade. Eftersom det redan är saker vi redan äger av andra anledningar t.ex. finare sittningar s̊a är
det väldigt onödigt att vi inte använder det.

En möjlig nackdel är att mängden disk skulle öka och där med arbetet under ett arr. Men som
n̊agra med erfarenhet med att diska det porslinet s̊a tar det inte s̊a l̊ang tid att genomföra. Under
ärtsoppelunchen LP1 tog det ca. 1,5 timmar med ganska ineffektivt diskande p̊a grund av att det endast
var 1 som diskade en stor del av tiden. D̊a var det ca. 100 tallrikar, 100 assietter, 100 uppsättningar
bestick. Det var ocks̊a en hel del punschglas och vanliga glas ocks̊a, men mängden av de är sv̊arare att
uppskatta i efterhand. Detta är otroligt mycket mer disk än de flesta arren p̊a Focus och enligt v̊ara
källor s̊a är belastningen av disken väldigt linjär. Enbart 40 tallrikar och bestick skulle endast ta ca. 30
minuter och om man var flera ännu snabbare. Vi tror därför inte att detta skulle tillföra en tillräckligt
stor arbetsbelastning under arrangemangen för att göra detta till ett orimligt förslag.

Vi tänker att detta inte ska innefatta förem̊al som det antingen inte finns n̊agon flerg̊angsversion av
eller att sektionen inte äger det. Detta är bland annat servetter, sugrör, dukar. Detta d̊a det skulle vara
orealistiskt i nuläget.

OBS!: Detta är motionärernas åsikt och inte fr̊an n̊agon kommitté de r̊akar sitta i.

Yrkande

att sektionens arrangemang som h̊alls p̊a Focus inte ska använda eng̊angsartiklar som sektionen har
återanvändningsbara versioner av.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om kräldjursv̊ardaren

2022-12-04

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om kräldjursv̊ardaren

Bakgrund

Styret är självklart lika m̊ana som vilken annan sektionsmedlem som helst att h̊alla kräldjur borta fr̊an
Focus. Dock s̊a vill vi inte att kräldjursv̊ardaren skall bli för upptagen med att leta i skrymslen efter
potentiella uppror s̊a att de glömmer att se över Focus direkt. Därför anser vi det inte en bra idé att ge
kräldjursv̊ardaren access till andra platser än Focus.

Vidare s̊a h̊aller Styret med om att Tilde har mognat sedan arbetsbeskrivningen senast reviderats
och bör därför inte behöva kopplas längre. Styret anser inte heller att kräldjursv̊ardaren skall behöva
g̊a p̊a alla sektionens arrangemang vilket är ålagt i nuläget och ämnar därför ändra detta samt det
ovannämnda vid nästa revision av styrdokumenten. När detta ändrats s̊a ser vi inte nödvändigheten av
att subventionera biljetter till sektionens arrangemang.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om phaddergrupper

2022-12-04

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om phaddergrupper

Bakgrund

Styrelsen h̊aller med motionärerna p̊a alla punkter och gör v̊art yttersta för att se till att mottagningen
fortsätter enligt sektionens vilja och verkar för de nya studenternas intressen. Därför anser vi att det kan
vara nyttigt att f̊a sektionens åsikt klarlagd i fr̊agan för ha belägg i vidare diskussioner med högskolan. Vi
anser dock inte att vi kan uttala oss varken för eller emot denna motion d̊a det handlar om sektionsmötets
åsikt som skall tillkännages för Styret.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om ny sektionslogotyp

2022-12-04

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om ny sektionslogotyp

Bakgrund

Styret uppskattar motionärens inklusivitetstänk i designen av den nya logotypen och först̊ar verkligen
problematiken med att framst̊a som cringe för de som funderar p̊a att söka till v̊ara program. Dock s̊a
tror vi att vi skulle kunna f̊a problem med att upphovsrättsskydda den nya logotypen vilket hade lett
till problem för att skydda bilden av sektionen. Vi är även redan rätt s̊a förtjusta i den gamla logotypen

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om kvällsrapport

2022-12-04

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om kvällsrapport

Bakgrund

Styret tycker att ett rapporteringssystem l̊ater som en bra idé. För de större arrangemangen är detta
redan n̊agot som sker men det skulle kunna göras mer standardiserat samt rapporteras vidare till Styret
s̊a att vi kan följa problemen och trenderna p̊a arrangemangen. Ett system för mindre arrangemang
är ocks̊a intressant men mindre lättdefinerat. Dock s̊a anser vi att vi kan se över utformningen och
möjligheterna till ett s̊adant system.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om eng̊angsartiklar p̊a Focus

2022-12-04

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om eng̊angsartiklar p̊a Focus

Bakgrund

Sektionen bör givetvis värna om miljön i största möjliga m̊an och Styret uppskattar initiativet som mo-
tionärerna har tagit när de skickade in denna motionen. Vi ser gärna att alla sektionens återanvändningsbara
tillg̊angar används i största möjliga m̊an. Dock s̊a finns det vissa sv̊arigheter med detta p̊a alla typer av
arrangemang. N̊agra arrangemang är av en mindre fin karaktär och det finns en oro att detta kommer
leda till ett större svinn än vad vi har i nuläget. Ytterligare sv̊arighet är att porslinet är väldigt tungt
och att arrangera med det varje vecka skulle slita p̊a v̊ara aktiva mer än vi kan kräva av dem. Därför s̊a
vill Styret uppmuntra till att de återanvändningsbara artiklarna som vi äger används i största möjliga
m̊an men vi anser inte att det kan krävas vid alla arrangemang p̊a Focus.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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